

## Disclosure

## In-principal Approval from CBO for commencement of Due Diligence in relation to the proposed merger with Bank Nizwa SAOG

## إفصاح

موافقة البنك المركزي العماني المبدئية على البدء في الفحص النافي للجهالة فيما يتعلّق بالإندماج المقترح مع بنك نزوى ش م ع ع

Further to the disclosure made by Sohar International Bank SAOG (Sohar International) on the 23<sup>rd</sup> of November 2021 regarding its expression of intentions to merge with Bank Nizwa SAOG, subject to regulatory and shareholders' approvals.

إلحاقاً إلى الإفصاح الصادر من بنك صحار الدولي ش م ع ع (صحار الدولي) بتاريخ 23 نوفمبر 2021م بخصوص إبدائه نيّة الإندماج مع بنك نزوى ش م ع ع رهناً بالموافقات التشريعية وموافقة المساهمين في البنكين.

The Board of Directors of Sohar International is pleased to announce that it received approval from the Central Bank of Oman (CBO) for its application to go ahead with the due diligence process with respect to the proposed merger, on the 18th of January 2022.

يسر مجلس إدارة صحار الدولي أن يعلن أنّه حصل بتاريخ 18 يناير 2022م على موافقة مبدئية من البنك المركزي العماني على طلبه المتعلّق بالبدء في إجراءات الفحص النافي للجهالة فيما يتعلّق بالإندماج المقترح.

Sohar International would like to thank CBO for its continued support and guidance.

يتقدّم صحار الدولى بالشكر للبنك المركزي العماني لما يقدّمه من دعم متواصل وتوجيهات.

Ahmed Al Musalmi